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Zápis ze 8. jednání komise RM pro místní část Vlčovice 
konaného dne 23. 11. 2015 ve Vlčovicích 

 
 
Přítomni: Radim Hyvnar - předseda komise 

  Roman Gajdušek - člen 
  Radek Harabiš - člen 
  Hana Kutáčová - členka 
  Vlastimil Mrkva - člen 
  Roman Polášek - člen 
  Jan Reček  - člen 
  Jan Vrubel  - člen 
 
Host:  Stanislav Šimíček  garant RM pro MČ Vlčovice 
 
  Viz prezenční listina, která je nedílnou součástí zápisu. 
 
 

 

 Jednání MKRM zahájil předseda Radim Hyvnar, přivítal přítomné a představil program.  

Výsledek hlasování: 8–0–0 (pro návrh, proti návrhu, zdržel se) 

 

 Místní komise po projednání doporučuje provedení standardního výběrového řízení na uvolněnou 
pozici ředitele ZŠ Mniší a zachování této školy ve stejném formátu, jako fungovala dosud. 

Výsledek hlasování: 7–0–1 (pro návrh, proti návrhu, zdržel se) 

 

 Místní komise po projednání doporučuje vykoupení pozemků p.č. 464/4 a 954/3 od současných 
spoluvlastníků p. Harabiše a pí. Pustějovské pro možnou budoucí výstavbu požární zbrojnice. 

Výsledek hlasování: 7–0–0 (pro návrh, proti návrhu, zdržel se), p. Harabiš nehlasoval 

 

 Místní komise po projednání žádá o řešení havarijní situace veřejného osvětlení v místní části 
Vlčovice, kdy za vlhkého a větrného počasí dochází velmi často k jeho výpadkům.  

Výsledek hlasování: 8–0–0 (pro návrh, proti návrhu, zdržel se) 

 

 Místní komise po projednání žádá o informaci o finančním toku peněz, týkajících se stočného, 
v místních částech Vlčovice, Mniší, Lubina, tedy inkasovaných příjmů a výdajů za provedené 
práce a údržbu kanalizační sítě v jednotlivých místních částech, nejlépe za posledních 12 měsíců.  

Výsledek hlasování: 8–0–0 (pro návrh, proti návrhu, zdržel se) 

 

 Místní komise po projednání žádá tajemníka MěÚ, aby po obdržení zápisu z jednání MKRM 
Vlčovice zaslal obratem informaci, který útvar MěÚ bude na každý konkrétní bod reagovat 
s určením nejzazšího termínu, ve kterém bude zaslána pověřeným pracovníkem tohoto útvaru 
MěÚ odpověď předsedovi MKRM Vlčovice.  

Výsledek hlasování: 8–0–0 (pro návrh, proti návrhu, zdržel se) 

 

 Místní komise po projednání konstatuje, že neobdržela žádnou reakci od OMM týkající se jejího 
nesouhlasu s umístěním jakýchkoli zábran bránících v průjezdu vozidel teprve nedávno 
znovuzprůjezdněnou spojovací účelovou komunikací mezi domy č.p. 162 (Prašivkovi) a č.p. 140 
(Mikulenkovi).  

Výsledek hlasování: 7–0–0 (pro návrh, proti návrhu, zdržel se), pí. Kutáčová odešla 
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 Místní komise po projednání na základě opakovaných zkušeností žádá o to, aby v rámci 
posledního podzimního svozu BIO odpadu proběhl vždy mimořádný odvoz plných kontejnerů 
v sobotu před polednem, neboť kontejnery na BIO odpad jsou zpravidla již během pátku zcela 
zaplněny.  

Výsledek hlasování: 7–0–0 (pro návrh, proti návrhu, zdržel se) 

 

 Místní komise po projednání doporučuje vyřešit odvodnění místní komunikace a přilehlé lokality 
vlevo od této místní komunikace, vedoucí od č.p. 104 (Balcárkovi) k č.p. 153 (Kahánkovi), a to 
spolu s majiteli přilehlých nemovitostí, buďto formou otevřeného příkopu vlevo podél této místní 
komunikace se směrováním toku vody do náhonu, nebo ještě lépe formou prodloužení stávající 
nejbližší kanalizace o cca 40 – 50 metrů a napojení se na tuto prodlouženou kanalizaci.  

Výsledek hlasování: 7–0–0 (pro návrh, proti návrhu, zdržel se) 

 

 Místní komise po projednání bere na vědomí informaci Ing. Jana Rečka, člena MKRM Vlčovice, 
týkající se jeho rezignace na členství v MKRM Vlčovice ke dni 31.12.2015 z důvodu jeho 
plánované dlouhodobé nepřítomnosti v Kopřivnici v roce 2016.  

Výsledek hlasování: 7–0–0 (pro návrh, proti návrhu, zdržel se) 

 

 Místní komise po projednání na základě stížnosti občanů opakovaně žádá o opravu místní 
komunikace:  

1) před č.p. 140 (Mikulenkovi), kde došlo k jejímu poškození, v důsledku kterého nyní při 
dešti a mokru vtéká voda s nánosy bahna a jiných nečistot Mikulenkovým do dvora a 

2) na horní ulici na dolním konci obce, kde je propadlý pruh komunikace po zaasfaltování 
výkopu plynového potrubí v 90. letech a tento propad je v některých místech již tak 
velký, že ohrožuje bezpečnost provozu.  

Výsledek hlasování: 7–0–0 (pro návrh, proti návrhu, zdržel se) 

 

 Místní komise po projednání na základě stížnosti občanů opakovaně žádá o umístění dopravního 
zrcadla, které by zajistilo bezpečnější výjezd z místní komunikace u kulturního domu na hlavní 
silnici I/58, konkrétně odbočení doleva směrem na Kopřivnici, a rovněž bezpečnější přejezd této 
hlavní silnice směrem od kulturního domu na místní komunikaci vedoucí na náves.  

Výsledek hlasování: 7–0–0 (pro návrh, proti návrhu, zdržel se) 

 

 Místní komise po projednání na základě stížnosti občanů opakovaně žádá o obnovu svislé 
dopravní značky Zákaz zastavení po pravé straně silnice I/58 směrem na Kopřivnici, která nebyla 
po výstavbě chodníku a rekonstrukci přechodu u kulturního domu obnovena. Jedná se o úsek od 
č.p. 84 (Gajduškovi) po č.p. 86 (Horákovi).  

Výsledek hlasování: 7–0–0 (pro návrh, proti návrhu, zdržel se) 

 
 
 

 Příští řádné jednání MKRM Vlčovice se uskuteční v pondělí 18. ledna 2016 od 18 hodin.  

 
 
 
 
 

Zapsal:  Radim Hyvnar  Správnost ověřil:  Radek Harabiš 


